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Onderwerp: Commissie Middelen d.d. 7 januari 2008 
Aanwezig: De heer M. Dijkstra, Mevr. M. Jongejan (BurgerBelang), Mevr. A.M. Valent-Groot,  

De heer R. Visser (PvdA), De heer W. Witte, de heer A. Harren (VVD) 
De heer J.J. Bussen (CDA), De heer C.C. Mertens, de heer L.H.M. Dickhoff (HOP) 
De heer C. Kwint (GroenLinks), Mevr. T. Huijboom (ChristenUnie) 

Afwezig: Mevr. M. Harlaar-Bot (CDA) en de heer R.H. Schoemaker (GroenLinks) 
Ambtelijk: De heer S. Nikolov, afdelingshoofd Financiële dienstverlening 

Mevr. J. Dijkstra, procescoördinator Belastingen 
De heer G. van Weelden, beleidsmedewerker 
De heer M. Hoogland, raadsgriffier 
De heer H. ter Heegde, burgemeester 
De heer F. Mencke, gemeentesecretaris 

Extern:  De heer A. Molenaar 
De heer K. Kraai 

Notulist(e): A. Jongsma 
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Opening en mededelingen 
De heer R. Schoemaker (GL) en mevrouw M. Harlaar (CDA) zijn 
afwezig. 
Wethouder H. van den Heiligenberg is wegens familieomstandigheden 
niet aanwezig. 
De voorzitter feliciteert burgemeester H. ter Heegde met zijn 25 jarig 
jubileum in overheidsdienst. 
 

 

08-01-02 Publieksrondvraag/ spreekrecht 
 
De heer K. Kraai (namens de vijf gemeentelijke trouwambtenaren) 
vraagt om aandacht voor een meer stijlvolle aankleding van de 
trouwzaal en het trouwplein, e.e.a. conform de aan de raad gerichte 
brief in december 2007. 

 
Burgemeester H. ter Heegde antwoordt dat het ontwerp van het 
gebouw en de filosofie achter de openheid niet aangetast mogen 
worden. Binnen dat gegeven wordt wel gewerkt aan een oplossing voor 
de in de brief aangegeven aandachtspunten.  

 
De heer A. Molenaar (namens Koninklijke Horeca Nederland afdeling  
Heerhugowaard) verzoekt om de sluitingstijden door de week aan te 
passen van 01.00 uur tot  02.00 uur. 
   
H. ter Heegde antwoordt dat de doordeweekse sluitingstijden 
onderdeel zijn van een integrale afweging van de horecasluitingstijden, 
die mede gevoed zal worden aan de hand van een evaluatie van 
sluitingstijden in de regio. Vast staat dat er dit najaar een standpunt 
wordt geformuleerd over de sluitingstijden van de horeca in geheel 
Heerhugowaard. 

 
De H.O.P. geeft aan dat hun standpunt is dat het trouwplein moet 
blijven zoals het nu is. 
 

 

08-01-03 Vaststellen verslag van commissie van 3 december 2007 
De tweede alinea op bladzijde 2 wordt als volgt aangevuld: "Ter 
overweging wordt meegegeven door de PvdA en de ChristenUnie dat 
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mensen uit kosten-overwegingen fietsen niet plaatsen in de bewaakte 
fietsenstalling en extra gedupeerd zijn in geval van diefstal." 
 
Met deze aanvulling wordt het verslag vastgesteld. 
 

08-01-04 Actieve informatie vanuit het college/ WGR/ Openbare Orde en 
Veiligheid 
De heer S. Nikolov (Hoofd Financiële Dienstverlening) en mevrouw J. 
Dijkstra (Procescoördinator belastingen) geven een toelichting op het 
team belastingen zoals dat nu naar tevredenheid functioneert. 

 
H. ter Heegde geeft aan dat het aangekondigde brandweeronderzoek 
m.b.t. de kassenbrand aan de Veenhuizerweg in maart door de 
Veiligheidsregio wordt aangeleverd.  
 

 

08-01-05 Rekenkamerrapport "Sturen en controleren" 
De vanuit de commissie gestelde verduidelijkingsvragen worden 
voldoende beantwoord door de heer W. Wiehemeijer (lid 
rekenkamercommissie), H. ter Heegde en G. van Weelden 
(beleidsmedewerker Concernstaf). 
Een groot deel van de commissie kan zich niet vinden in alle conclusies 
in het rapport. Fractie Burgerbelang ziet dat het rapport aansluit bij haar 
eerdere opmerkingen en wacht af wat de meerderheid van de raad met 
dit rapport doet.  

 
De reactie van de gemeenteraad op dit rapport zal worden voorbereid 
door twee leden uit de commissie Middelen (R. Visser en W. Witte), de 
voorzitter van de commissie (mw. M. Stam), de concerncontroller (B. 
Roeleveld) en de raadsgriffier (M. Hoogland).  

 
In algemene zin merkt de heer Mertens (H.O.P.) op dat hij de 
commissiestukken voortaan graag zonder meegekopieerde 
aantekeningen wil ontvangen.  
(actiepunt A. Jongsma) 
 

 

08-01-06 Raadsvoorstel Integraal Veiligheidsplan 2008-2012 
De heer J. Jansen (beleidsmedewerker openbare orde en veiligheid) 
geeft een korte toelichting op de inhoud van het IVP. 
De commissie vindt dat de punten uit het raadsprogramma goed in het 
IVP zijn verwerkt. Burgerbelang merkt op dat de doelstellingen in het 
rapport niet zijn uitgedrukt in maatschappelijke effecten en in die zin 
geen controlemogelijkheden bieden.  
De vanuit de commissie gestelde vragen worden voldoende 
beantwoord.  

 
Mevrouw Huyboom (CU) vraagt of "Homestart" 
(opvoedingsondersteuning op aanvraag) in het IVP kan worden 
opgenomen.           (actiepunt J. Jansen) 

 
Gelet op het maatschappelijk belang van het plan wordt geadviseerd dit 
voorstel als bespreekstuk voor de raadsvergadering te agenderen.  
 

 

08-01-07 Rondvraag en sluiting 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.  
De voorzitter sluit de vergadering om 22.35 uur. 
 

 

 


